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内容概要

　　《秘密花园》是20世纪最伟大的童话著作之一。
这是一部关于“伴随着内心秘密成长”的童话，讲述一个关于美好心灵和大自然魔法的故事。
主人公玛丽虽然与父母生活在一起，但并未享受过来自父母的亲情：土著仆人对她的百依百顺，使她
变得任性又乖戾。
一场霍乱使她一夜之间成了孤儿，她被送到英国的亲戚家抚养。
在亲戚家的一个大庄园里，玛丽无意中发现了一个被废弃了的秘密花园，并情不自禁地爱上了这个花
园。
她与小伙伴迪肯、柯林一起，在花园里种植各种花草，与狐狸、羊羔、乌鸦、知更鸟等动物成了好朋
友。
三个小伙伴在阳光下茁壮成长，他们各自改掉了自己的坏毛病，玛丽长成了漂亮的姑娘，而迪肯和柯
林则变成了健壮的小伙子。
他们把这一切，都归功于大自然的魔法。

　　《秘密花园（插图·中文导读英文版）》一经出版，很快就成为当时最受关注和最畅销的儿童文
学作品，至今被译成世界上几十种文字，曾经先后无数次被改编成电影、电视剧、卡通片、音乐剧和
话剧等。
无论作为语言学习的课本，还是作为通俗的文学读本，该书对当代中国的青少年读者都将产生积极的
影响。
为了使读者能够了解英文故事概况，进而提高阅读速度和阅读水平，在每章的开始部分增加了中文导
读。
同时，为了读者更好地理解故事内容，书中加入了大量的插图。
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作者简介

作者：（美国）弗朗西斯·霍奇森·伯内特（Burnett F.H.） 编译：王勋 纪飞
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书籍目录

1.一个也不剩
2.玛丽小姐相当倔强
3.穿越荒野
4.玛莎
5.走廊里的哭声
6.“那儿有人在哭⋯⋯真的！
”
7.花园的钥匙
8.引路的知更鸟
9.有人曾住过的古怪房子
10.迪肯
11.米塞尔画眉的窝
12.“可以给我一点泥土吗?”
13.“我是柯林”
14.小王爷
15.筑巢
16.玛丽说：“我不会”
17.发脾气
18.“你不许浪费时间”
19.“它来了”
20.“我将活到永远⋯⋯永远⋯⋯永远！
”
21.本‘威瑟思特夫
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”
27.在花园里
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章节摘录

版权页：   插图：    Mary put her hands on her chest,panting,as if she had been runningherself. "Oh,Dickon!
Dickon!" she said."I'm so happy I can scarcely breathe!" Seeing him talking to a stranger,the little bushy-tailed
animal rose fromits place under the tree and came to him,and the rook,cawing once,flewdown from its branch and
settled quietly on his shoulder. "This is the little fox cub," he said,rubbing the little reddish animal'shead."It's named
Captain.And this here's Soot.Soot he flew across the moorwith me and Captain he ran same as if the hounds had
been after him.Theyboth felt same as I did." Neither of the creatures looked as if he were the least afraid of
Mary.When Dickon began to walk about,Soot stayed on his shoulder and Captaintrotted quietly close to his side.
"See here!" said Dickon."See how these has pushed up,and these andthese! And Eh! Look at these here!" He threw
himself upon his knees and Mary went down beside him.Theyhad come upon a whole clump of crocuses burst into
purple and orange andgold.Mary bent her face down and kissed and kissed them. "You never kiss a person in that
way," she said when she lifted her head."Flowers are so different." He looked puzzled but smiled. "Eh!" he said,"I've
kissed mother many a time that way when I come infrom the moor after a day's roaming and she stood there at the
door in the sun,looking so glad and comfortable." They ran from one part of the garden to another and found so
manywonders that they were obliged to remind themselves that they must whisperor speak low.He showed her
swelling leafbuds on rose branches which hadseemed dead.He showed her ten thousand new green points pushing
throughthe mould.They put their eager young noses close to the earth and sniffed itswarmed springtime breathing;
they dug and pulled and laughed low withrapture until Mistress Mary's hair was as tumbled as Dickon's and her
cheekswere almost as poppy red as his. There was every joy on earth in the secret garden that morning,and inthe
midst of them came a delight more delightful than all,because it was morewonderful.Swiftly something flew across
the wall and darted through thetrees to a close grown corner,a little flare of red-breasted bird with somethinghaging
from its beak.Dickon stood quite still and put his hand on Maryalmost as if they had suddenly found themselves
laughing in a church.
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